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:

Wat heeft het college doen besluiten om tot deze verbreding te komen en wat is het doel van 
deze verbreding? 

Er is geen besluit genomen tot het verbreden van de weg, er is slechts regulier 
bermonderhoud uitgevoerd. Onder regulier bermonderhoud wordt verstaan het maaien van 
de bermen, het aanvullen van de bermen en het verlagen van de bermen. 

Erkent het college hiermee dat deze weg in de huidige staat ongeschikt is als ontsluiting voor 
Hollevoort 3a.?
Nee.

Volgens het bestemmingsplan is Hollevoort een van de weinige historische wegen die als 
zodanig herkenbaar zijn door de geringe breedte.
Heeft u overleg gehad met de Heemkunde van Bakel en Milheeze en wat was hun standpunt 
hierin?
Er is geen overleg geweest met de heemkunde van Bakel en Milheeze, omdat het regulier 
onderhoud betreft.

Wat zijn de totale kosten van deze verbreding?
Er is geen sprake van een verbreding, maar van regulier onderhoud welke jaarlijks onderdeel 
uitmaakt van de begroting.

Aan wie zullen deze kosten worden doorberekent, aan de inwoners van Gemert-Bakel of 
behoren deze toe aan de initiatiefnemer van Hollevoort 3a?
Er is geen sprake van extra kosten daar waar het regulier onderhoud is.


